
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2015 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 62/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Αναβολή λήψης απόφασης επί του 41
ου

 θέματος «Έγκριση ή μη 

διάλυσης των συμβάσεων των μελετών με τίτλο: α) «Υδραυλική 

μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» 

(Α.Μ. 323/2009 ΤΥΔΚ), β) «Ηλεκτρομηχανολογική μελέτη 

μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 

324/2009 ΤΥΔΚ) και γ) «Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης 

μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 325/2009 

ΤΥΔΚ) του πρώην Δ.Μακεδονίδος». 

 

Σήμερα 2 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 29-1-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 

τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 

και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  41 μέλη: 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 

6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 

11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 

16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Ι.Χειμώνας, 18)Λ.Ακριβόπουλος, 19)Σ.Ασλάνογλου, 20)Γ.Ορφανίδης, 

21)Ε.Ιακωβίδου, 22) Χ. Γαϊτάνου, 23) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 24)Α.Σιακαβάρας, 25)Θ.Τέτος, 

26)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 27)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. Σουμελίδης, 29) Ν. Τσιαμήτρος, 30)Ζ.Πατσίκας, 

31)Α. Καγκελίδης, 32)Γ.Γουλτίδης, 33)Ι.Παπαγιάννης, 34)Η.Τσιφλίδης, 35)Σ.Ελευθεριάδου, 

36)Ν.Μπέκης, 37)Π.Παπαδίνα, 38)Α.Αποστολόπουλος, 39)Α.Μαρκούλης, 40)Σ.Στουγιάννος, 

41)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                                
Ε.Γκόγκα, Α.Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η.Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Ν.Αγγέλου, 

Σ.Λυκοστράτης, Ε.Μοτσιόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  

Σ.Μισοκέφαλος, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, 

Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, 

Ζ.Πατσίκας. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 20/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης 

και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 

4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 22/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 

Γ.Μελιόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν 

οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Κάκαρης, Α.Μαρκούλης 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 

6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 24/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Ι.Κυρατλίδης, 

Ν.Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης. 

7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 25/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μελιόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης, Λ.Ακριβόπουλος. 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 29/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Δ.Τραπεζανλής. 

9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 34/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης. 

10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 36/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 

11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 

12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 62/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 41ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 23-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 

Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Προκειμένου ο πρώην Δήμος Μακεδονίδος να εντάξει σε πρόγραμμα χρηματοδότησης  

την κατασκευή του έργου μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων ΔΔ. Σφηκιάς με την 

μέθοδο των υδροχαρών φυτών, ανέθεσε την σύνταξη των μελετών : 

α)  «Υδραυλική  μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ Σφηκιάς » 

Α.Μ. 323 /2009 ΤΥΔΚ  

β) «Ηλεκτρομηχανολογική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ. Δ 

Σφηκιάς » Α.Μ. 324/2009 ΤΥΔΚ και 

 γ) «Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» 

Α.Μ. 325 /2009 ΤΥΔΚ σε ιδιωτικό μελετητικό γραφείο κατ εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 

209 του Ν.3463/2006 «Κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων»  

Οι αναθέσεις έγιναν στην μελετητική εταιρεία ΔΙΑΥΛΟΣ ΜΕΛΕΤΩΝ Α.Ε.  με τις 

αντίστοιχες 17/2010, 18/2010 και 19/2010 αποφάσεις Δημαρχιακής Επιτροπής του πρώην Δήμου 

Μακεδονίδος. Υπογράφηκαν δε οι αντίστοιχες συμβάσεις στις 27-5-2010,  με εγγεγραμμένες 

πιστώσεις στο αντίστοιχο τεχνικό πρόγραμμα του έτους 2010 του πρώην Δήμου Μακεδονίδος. 

Διευθύνουσα Υπηρεσία για την επόπτευση των μελετών ήταν η πρώην ΤΥΔΚ Ν. Ημαθίας 

και ορίστηκαν για την επίβλεψη της Υδραυλικής και Χημικοτεχνικής μελέτης η Μαρία 

Τριχοπούλου και για την Ηλεκτρομηχανολογική μελέτη ο Σωκράτης Δαλιγκάρος. 

Η επεξεργασία των  λυμάτων του Δ.Δ. Σφηκιάς προβλεπόταν να γίνει με την μέθοδο των 

υδροχαρών φυτών, η οποία  την εποχή ανάθεση των μελετών θεωρείτο εξειδικευμένο αντικείμενο 

και για το λόγο αυτό η κατασκευή προβλεπόταν να γίνει με το σύστημα μελέτη κατασκευή και η 

άδεια για την εκτέλεση του έργου θα δινόταν από το τότε αρμόδιο υπουργείο (ΥΠΕΧΩΔΕ) μετά 

από την κατάθεση προμελέτης και  σχετική εισήγηση. 

Το μελετητικό γραφείο συνέταξε εμπρόθεσμα τις προμελέτες λαμβάνοντας υπόψη την  

υπάρχουσα περιβαλλοντική μελέτη και τις παρουσίασε στους επιβλέποντες της πρώην ΤΥΔΚ για 

τον σχετικό έλεγχο. Κατά την διάρκεια της παρουσίασης εντοπίστηκαν προβλήματα για τα οποία 

η μελετητική εταιρεία κατέθεσε και έγγραφη επιστολή παρατηρήσεων. 

Για τα προβλήματα που ανέκυψαν, η πρώην ΤΥΔΚ με το από 9975/29-12-2010 έγγραφό 

της ενημέρωσε το Δήμο Μακεδονίδος. (επισυνάπτεται το έγγραφο). Από τον έλεγχο προέκυψε ότι 

η δημοτική έκταση η οποία διέθετε ο πρώην Δήμος Μακεδονίδος για την εγκατάσταση 

επεξεργασίας λυμάτων, δεν κρίνεται κατάλληλη λόγω της κλίσης της. Επίσης εντός της έκτασης 

στην οποία αναπτυσσόταν η διάταξη των κλινών προέκυψε ότι υπήρχε και ιδιοκτησία που δεν 

ανήκε στον Δήμο και δεν υπήρχε δυνατότητα αγοράς της. Έως δε και σήμερα δεν υπήρξε η 

δυνατότητα επίλυσης των προβλημάτων που ανέκυψαν. 

Με την εφαρμογή του  Ν. 3852/2010 ο πρώην Δήμος Μακεδονίδος  συνενώθηκε με τον 

Δήμο Βέροιας και κατ εφαρμογή της  εγκυκλίου 6/14-1-2011 του Υπουργείου Εσωτερικών 

Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, με το 4376/2 -2-2011 έγγραφο της Διεύθυνσης 

Τεχνικού – Πολεοδομίας Δήμου Βέροιας, ορίστηκε εκ νέου επιβλέποντες των μελετών   η  Μαρία 

Τριχοπούλου και ο Σωκράτης Δαλιγκάρος. 

Ενημερώθηκε ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Τεχνικών για τα προβλήματα που ανέκυψαν έγινε 

εκ νέου προσπάθεια διευθέτησης του προβλήματος αλλά αυτό δεν κατέστη δυνατόν. 

Επειδή η διαχείριση και η επεξεργασία των λυμάτων των οικισμών του Δήμου Βεροίας, 

είναι αρμοδιότητας της ΔΕΥΑΒ,  η Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών έστειλε σχετικό έγγραφο 

στην ΔΕΥΑΒ προκειμένου να διατυπωθούν οι απόψεις της. 

Η ΔΕΥΑΒ με το 4614/15-09-2014 έγγραφό της (το οποίο επισυνάπτεται) επιβεβαιώνει το 

υπάρχον πρόβλημα περί υλοποίησης των μελετών, οπότε οι συμβάσεις οδηγούνταν σε διάλυση. 

Μετά δε από σχετικό έγγραφο  της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών προς την μελετητική 

εταιρεία, με σχετικό έγγραφο της προς το Δήμο στις 1-12-2014 (αριθμ. Πρωτ. 60495/1-12-

2014)ενημερώνει ότι συναινεί και επιθυμεί  την διάλυση των συμβάσεων και επειδή συνέταξε και 

κατέθεσε τις προμελέτες αιτείται αποζημίωση 40% των συμβατικών αμοιβών της. 

Κατόπιν των ανωτέρω και έχοντας υπόψη: 



1. Την αδυναμία υλοποίησης του έργου στην συγκεκριμένη θέση λόγω ακατάλληλης  

μορφολογίας και ιδιοκτησιακού προβλήματος 

2. την εγγράφως διατυπωμένη άποψη της ΔΕΥΑΒ  

3. Το άρθρο 4.2.3 της συγγραφής υποχρέωσης  βάσει του οποίου …….μπορεί ο 

εργοδότης να διαλύσει την σύμβαση και κατά την εκπόνηση σταδίου της μελέτης ευθυνόμενος σε 

πληρωμή αποζημίωσης, η οποία υπολογίζεται κατά την παράγραφο 2 του άρθρου 36 του Νόμου  

4. Τις διατάξεις του Ν3316/05 και συγκεκριμένα  του άρθρου 34 Διάλυση της Σύμβασης  

όπου  αναφέρεται ………..Σε περίπτωση σύμβασης μελέτης που εκπονείται κατά στάδια, ο 

εργοδότης δικαιούται να διακόψει τις εργασίες της μετά την ολοκλήρωση κάποιου σταδίου και να 

λύσει τη σύμβαση χωρίς αποζημίωση του αναδόχου, αν τούτο προβλέπεται στη σύμβαση. Δικαιούται 

επίσης ο εργοδότης να διακόψει την εκπόνηση σταδίου μελέτης με καταβολή αποζημίωσης στον 

ανάδοχο, κατά την παράγραφο 3 του άρθρου 36. Ο εργοδότης σύμβασης παροχής υπηρεσιών 

δικαιούται, αν προβλέπεται στη σύμβαση, να διακόψει την παροχή των υπηρεσιών, είτε αζημίως για 

τον ίδιο είτε και με καταβολή αποζημίωσης, κατά τα οριζόμενα στην παράγραφο 3 του άρθρου 36 

5. Τις διατάξεις του Ν3316/05 και συγκεκριμένα  του άρθρου 30 Καταβολή της αμοιβής 

του αναδόχου παράγραφος γ) Μετά την υποβολή κάθε σταδίου ανά κατηγορία μελέτης, κατόπιν 

συνοπτικού ελέγχου της πληρότητας και της επάρκειας αυτής, καταβάλλεται ανακεφαλαιωτικά 

ποσοστό 70% της αμοιβής του σταδίου…  

6. Την από 1-12-2014 αίτηση της μελετητικής εταιρείας ΔΙΑΥΛΟΣ Α.Ε. με την οποία 

συναινεί στην λύση των  συμβάσεων με αποζημίωση 40% των συμβατικών αμοιβών της αντί του 

70% όπως αναφέρεται ανωτέρω σύμφωνα με τον Ν.36616/2005. 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Βέροιας  ως εργοδότης, να προβεί: 

1. στην λήψη απόφασης σχετικά με την διάλυση ή μη των  συμβάσεων  των προμελετών  

α) «Υδραυλική  μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ Σφηκιάς » Α.Μ. 323 

/2009 ΤΥΔΚ β) «Ηλεκτρομηχανολογική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων 

Δ.Δ. Σφηκιάς» Α.Μ. 324/2009 ΤΥΔΚ και γ) «Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας 

επεξεργασίας λυμάτων Δ. Δ. Σφηκιάς» Α.Μ. 325 /2009 ΤΥΔΚ του πρώην Δήμου Μακεδονίδος 

στην λήψη απόφασης σχετικά με την αποζημίωση κατά 40% των συμβατικών αμοιβών της ήτοι 

για την Υδραυλική  6.262,77*0,4*1,23(ΦΠΑ)= 3.081,28€ για την Ηλεκτρομηχανολογική 

3.424,65*0,4*1,23(ΦΠΑ)=1.684,85€ και για την  Χημικοτεχνική 3.321,86*0,4*1,23(ΦΠΑ)= 

1.634,35€ 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Χειμώνας: Θέλω να ρωτήσω τον αντιδήμαρχο, για ποιους λόγους, γιατί στο εισηγητικό οι 

δύο λόγοι που αναφέρονται για μένα δεν ισχύουν και για ποιο λόγο να διαλυθούνε οι μελέτες, οι 

συμβάσεις που υπάρχουν; 

Λαζαρίδης: Όπως αναφέρετε χαρακτηριστικά, όταν ανατέθηκαν αυτές οι μελέτες, αμέσως 

μετά με το που παρουσιάστηκαν σε επίπεδο προμελετών,  είχε η ΤΥΔΚ που ήταν η επιβλέπουσα 

αρχή των μελετών, σχετικές ενστάσεις, αφενός ως προς την κλίση του ενός αγροτεμαχίου και 

αφετέρου ως προς το ότι ένα τμήμα του άλλου αγροτεμαχίου ανήκε σε ιδιώτη.  

Παρότι έγιναν προσπάθειες δεν κατέστη δυνατό αφενός να αγοραστεί το ένα και αφετέρου 

να διορθωθεί το ότι η κλίση ήταν μεγάλη, προέκυπταν έξοδα αργότερα, εν όσο συνέβαιναν αυτά 

τα πράγματα, απευθυνθήκαμε και στη ΔΕΥΑΒ η οποία είχε ενστάσεις, αυτός είναι και ο βασικός 

λόγος που διαλύουμε την σύμβαση, όχι για να μην γίνουν τα έργα, αλλά για να αλλάξουν οι 

μελέτες και ο τρόπος κατασκευής, είχε λοιπόν η ΔΕΥΑΒ ενστάσεις ως προς ακριβώς τον τρόπο 

κατασκευής, μελετών-κατασκευής δηλαδή που είχε επιλεχθεί τότε, αυτόν δηλαδή των υδροχαρών 

φυτών. Ο τρόπος αυτός θεωρείται ότι είναι παρωχημένος, ότι δεν λειτουργεί αποτελεσματικά και 

ότι υπάρχουν πλέον πολύ καλύτερες μέθοδοι για να λειτουργήσει ένας βιολογικός σε έναν οικισμό 

ανάλογο με τις Σφηκιάς, του Δασκίου κ.τ.λ. Θεωρείται μάλιστα ότι ακόμη και ο βιολογικός των 

Ριζωμάτων ο οποίος έχει κατασκευαστεί μ’ αυτή τη μέθοδο, υπολειτουργεί ή δεν λειτουργεί 

σωστά. Οπότε δηλαδή δεν διαλύουμε τη σύμβαση για να μην γίνουν τα έργα, είναι και ο πρόεδρος 

εδώ μπορεί να μας ενημερώσει περαιτέρω, απλά θα αλλάξει ο τρόπος κατασκευής. 

Χειμώνας: Γιατί δεν αναφέρεται στο εισηγητικό ότι δεν τους αρέσει ο τρόπος με τα φυτά, 

δηλαδή και θέλουν να πάνε σε νέας τεχνολογίας, μορφής; Για όλη αυτή την ιστορία, τη μελέτη 

τέλος πάντων, η Τ.Κ. και τα προηγούμενα 4 χρόνια δεν ρωτήθηκε, δεν πήρανε γνωμοδότηση της 



Τ.Κ. και τώρα θέλουν δηλαδή να διαλύσουν τη σύμβαση στα καλά καθούμενα; Εμένα δεν με 

πείθουν ούτε ότι έχει κλείσει το μέρος ούτε ότι ο ιδιοκτήτης που υπάρχει ένα αγροτεμάχιο μέσα 

σε εκείνη την έκταση, η οποία δεν είναι του Δήμου και υπάρχει κάποιος ιδιοκτήτης, εγώ πιστεύω 

ότι δεν ερωτήθηκε καν αν είναι πρόθυμός να το δώσει στο Δήμο ή αν κάνουμε κάποια ανταλλαγή 

με κάποιο άλλο χωράφι και να φύγει το πρόβλημα. Αν είναι το θέμα καθαρά μόνο ότι δεν τους 

αρέσουν τα φυτά και πρέπει να πάνε σε κάποια άλλης μορφής κατασκευή να μας πουν. Έχουν 

δηλαδή σκοπό να κάνουν καινούργια μελέτη ή θα φύγει και θα τελειώσει η ιστορία; 

Λαζαρίδης: Πρόεδρε, ο κύριος λόγος είναι αυτός, ότι θεωρείτε παρωχημένη και μη 

αποτελεσματική η μέθοδος που επιλέχθηκε. Οι συνεννοήσεις με τη ΔΕΥΑΒ ήταν πάρα πολλές, 

ήταν κατηγορηματική ως προς αυτό αλλά περισσότερα ας μας πει ο πρόεδρος ή κάποιος….. 

Έχουμε και τη σχετική απάντηση απ’ τη ΔΕΥΑΒ για την αναποτελεσματικότητα της μεθόδου. 

Βέβαια ξαναλέω, δεν είναι ούτε υπεκφυγή ούτε δικαιολογία, έτσι; Πρόκειται να επιλεγεί 

διαφορετική αποτελεσματικότερη μέθοδος. 

Μπέκης: Η Τ.Κ. Σφηκιάς έχει άποψη; 

Λαζαρίδης: Κε Μπέκη, σε ένα τόσο…. σε ένα τεχνικό ζήτημα όπως αυτό της επιλογής 

μεθόδου βιολογικού καθαρισμού, να ερωτηθεί η Κοινότητα; Όταν η ΔΕΥΑΒ έχει τρομερή 

τεχνογνωσία; Φανταστείτε ότι όταν επιλέχθηκε η μέθοδος αυτή, δεν υπήρχε ΔΕΥΑΒ, στη 

ΔΕΥΑΒ ήρθαν αυτά τα θέματα το 2011, έτσι έχοντας αυτή την τεράστια τεχνογνωσία, έχει την 

άποψη ότι δεν πρέπει να ακολουθηθεί αυτή η μέθοδος. 

Αποστολόπουλος: Κε Λαζαρίδη, επιλέχθηκαν εναλλακτικές προτάσεις για τα Πιέρια και 

γιατί δεν αναφέρθηκαν στα εισηγητικά; Ποιες είναι οι προτάσεις δηλαδή; Διαλύουμε αυτή τη 

σύμβαση αλλά αφήνουμε τα ορεινά Πιέρια στη μοίρα τους δηλαδή; Δεν πρέπει να έχουμε 

εναλλακτικές προτάσεις; Τις έχουμε ψάξει; Τις έχουμε διερευνήσει; 

Λαζαρίδης: Κε Αποστολόπουλε, θα το πω τρίτη φορά σε πέντε λεπτά, ότι δεν διαλύεται η 

σύμβαση για να μην γίνει το έργο, διαλύεται για να είμαστε εντάξει με τον μελετητή αφενός και 

αφετέρου να συνεχίσει η ΔΕΥΑΒ, η ΔΕΥΑΒ πλέον, γιατί αυτά τα έργα πέρασαν υπό την 

εποπτεία της το 2011. Πριν ήταν θέματα της Τ.Κ., του Καποδιστριακού Δήμου, της ΤΥΔΚ η 

οποία ήτανε επιβλέπουσα αρχή. Με το που πέρασαν πλέον στη ΔΕΥΑΒ το 2011, οι αντιρρήσεις 

ήταν αναντίρρητες, έντονες. Από εκεί και μετά, για τον τρόπο επιλογής, για τη μέθοδο μάλλον 

επιλογής, αρμόδιοι είναι οι άνθρωποι της ΔΕΥΑΒ, οι τεχνικοί, οι μηχανικοί της ΔΕΥΑΒ. 

Διαμάντης: Πρόεδρε, μισό λεπτό λίγο, επί της διαδικασίας. Λοιπόν, ή είναι παρόντες οι 

Δημοτικοί σύμβουλοι και συμμετέχουν ή να σηκωθούμε να φύγουμε. 

Ή είναι παρόντες στο Δ.Σ. και συμμετέχουν ή να φύγουμε και εμείς σπίτια μας. Δεν 

μπορεί να κάθονται έξω και να κάνουν πηγαδάκια. 

Πρόεδρος: Το προεδρείο δεν φέρει την ευθύνη κ. Διαμάντη γι’ αυτό το πράγμα. Ο καθένας 

αναλαμβάνει την ευθύνη του.  

Λυκοστράτης: Εγώ θέλω να ρωτήσω, αφού ο τρόπος αυτός δεν είναι ο πλέον κατάλληλος, 

γιατί έχουμε ένα παρόμοιο έργο που το συνεχίζουμε στο Πολυδένδρι και το κατασκευάζουμε 

αυτή τη στιγμή και δεν το σταματήσαμε κι’ αυτό; Δεύτερον, να ρωτήσω λίγο τον πρόεδρο της 

ΔΕΥΑΒ, γιατί εδώ μέσα δεν λέει πουθενά ότι η ΔΕΥΑΒ το έκρινε αυτό ότι είναι ακατάλληλο. 

Δηλαδή, η ΔΕΥΑΒ πήρε απόφαση να μην το κατασκευάσουμε; Η ΔΕΥΑΒ το πήρε; Ο πρόεδρος 

θα μπορούσε να μας απαντήσει πάνω σ’ αυτό; Που είναι ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ; 

Μωϋσιάδης: Καταρχήν, προφανώς αυτό το έγγραφο εστάλη στην τεχνική υπηρεσία πριν 

της θητείας μου. Η αλήθεια είναι ότι υπάρχουν διάφοροι τρόποι για να κατασκευάσεις 

βιολογικούς, η προηγούμενη διοίκηση έκρινε ότι ο συγκεκριμένος τρόπος με τα υδροχαρή δεν 

είναι επίκαιρος σημερινές εποχές και γι’ αυτό διατηρείται και στα Ριζώματα μ’ αυτή τη μέθοδο, 

υπάρχουνε καινούργιες μέθοδοι που μπορούν να κατασκευαστούν. Τώρα θα μου πείτε υπάρχει 

ένα ερωτηματικό, εντάξει, η ΔΕΥΑΒ είναι στα πλάνα, δεν θα αφήσει και τα δύο χωριά έτσι, είναι 

στο καινούργιο πρόγραμμα θα φροντίσουμε τουλάχιστον, πολιτική μας βούληση είναι, να βρούμε 

τρόπους ούτως ώστε, εντάξει απεντάχθηκαν αυτές οι μελέτες αλλά να υπάρχει δυνατότητα να 

βρούμε με το καινούργιο ΣΕΣ να μπορούμε να βρούμε λύσεις να υλοποιήσουμε. Αυτή θα είναι η 

πρόθεση της ΔΕΥΑΒ. 

Σ.Λυκοστράτης (Πρόεδρος Τ.Κ. Σφηκιάς): Πριν διαλυθεί αυτή η σύμβαση, έγινε καμιά 

άλλη μελέτη; Εμάς δεν έπρεπε να μας ενημερώσει κάποιος; 



Πρόεδρος: Επειδή δεν είναι και εδώ ο Δήμαρχος, δεν ξέρω αν υπάρχουν περιθώρια 

κ.Λαζαρίδη, να αναβληθούν αυτά το 41 και το 42 και να πάνε στο επόμενο Δ.Σ., υπάρχει 

πρόβλημα; 

Λαζαρίδης:   Για να πετύχουμε τι πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Δεν ερωτήθηκε το Τοπικό Συμβούλιο. 

Λαζαρίδης: Να ερωτηθεί, μισό λεπτό…. να ερωτηθεί… 

Μπέκης: Επί της διαδικασίας. Η πιθανή αναβολή, αν την ζητήσετε γιατί εμείς αν δεν 

αναβληθεί δεν θα το ψηφίσουμε αυτό, είναι όχι για να κατανοήσουν πλήρως οι κάτοικοι τεχνικά 

ζητήματα που πιθανά δεν τα κατανοούν ούτε εγώ τα κατανοώ ίσως, αλλά για να σιγουρευτούν και 

δεν νομίζω ότι είναι πια τόσο ζήτημα επείγον το ζήτημα του χρόνου, να σιγουρευτούν ότι κάτι 

σημαντικότερο θα γίνει σε κάποιο συγκεκριμένο χρονικό διάστημα. 

Πρόεδρος: Ναι και επειδή αντιλαμβάνομαι ότι δεν έχουν ερωτηθεί τα Τ.Σ. Σφηκιάς και 

Δασκίου, δεν ξέρω Δήμαρχε αν υπάρχουν περιθώρια για να αναβληθούν τα δύο θέματα 41 και 42. 

Δήμαρχος: Νομίζω δεν υπάρχει πρόβλημα, μπορούν να πάνε στο επόμενο, φαντάζομαι. 

Δεν θα αλλάξει κάτι αλλά ναι, για ενημέρωση ας αναβληθούν. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 23-1-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 

2.- Τις υπ’ αριθ. 323,324,325/2009 μελέτες της ΤΥΔΚ. 

3.- Τις υπ’ αριθ. 17,18,19/2010 αποφάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής του πρώην 

Δ.Μακεδονίδος 

4.- Το με αρ. πρωτ. 9975/29-12-2010 έγγραφο της ΤΥΔΚ 

5.- Την με αρ. πρωτ. 6/14-1-2011 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 

6.- Το με αρ. πρωτ. 4376/2-2-2011 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικού-Πολεοδομίας Δ.Βέροιας 

7.- Το με αρ. πρωτ. 4614/15-9-2014 έγγραφο της ΔΕΥΑΒ 

8.- Την από 1-12-2014 αίτηση της μελετητικής εταιρίας «ΔΙΑΥΛΟΣ ΜΕΛΕΤΩΝ ΑΕ» 

9.- Τις διατάξεις του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), των άρθρων 30 και 34 του 

Ν.3316/2005 και του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης. 

 

Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του 41
ου

 θέματος «Έγκριση ή μη διάλυσης των 

συμβάσεων των μελετών με τίτλο: α) «Υδραυλική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας 

λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 323/2009 ΤΥΔΚ), β) «Ηλεκτρομηχανολογική μελέτη 

μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 324/2009 ΤΥΔΚ) και γ) 

«Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 

325/2009 ΤΥΔΚ) του πρώην Δ.Μακεδονίδος» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  62 / 2015 

.............................................................................................………................................. 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας     

Χ. Κούτρας     

Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Α. Βοργιαζίδου  

Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  

Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  

Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  

Σ. Διαμάντης  Κ. Πιστοφίδης  

Γ. Σοφιανίδης  Σ. Λυκοστράτης  

Ν. Μωυσιάδης  Ι. Καραγιάννης  

Π. Τσαπαρόπουλος  Ν. Αγγέλου  

Β. Λυκοστράτης  Ε. Μοτσιόπουλος  

Γ. Κάκαρης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Ι. Χειμώνας     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Ε. Ιακωβίδου     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Κ. Καραπαναγιωτίδης     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Ν.  Τσιαμήτρος     

Ζ. Πατσίκας     

Α. Καγκελίδης     

Γ. Γουλτίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  10-2-2015 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ι. Παπαγιάννης 

Σ. Ελευθεριάδου 

Η. Τσιφλίδης 

Ν. Μπέκης 

Π. Παπαδίνα 

Α. Μαρκούλης 

Σ. Στουγιάννος 

Γ. Μελιόπουλος 

 

 

 

 

 



 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                    Βαθμός Ασφαλείας 

ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ                        Βέροια     -    - 2015 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ                                                              Αριθ. Πρωτ. Δ.Υ. 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ : Διοικητικών Υπηρεσιών  

ΤΜΗΜΑ        : Υποστήριξης Συλλογικών Οργάνων                    

ΓΡΑΦΕΙΟ       : Δημοτικού Συμβουλίου                                       

Ταχ.    Δ/νση   : Μητροπόλεως 46 

Πληροφορίες  : Χ. Λιλιόπουλος                                               

Τηλέφωνο       : 2331350529                     

 FAX               : 2331350515                                      

 

 

ΘΕΜΑ: Αποστολή της αριθ. 62/2015 

              απόφασης   του    Δημοτικού  

              Συμβουλίου.  

 

Περίληψη απόφ. 

Αναβολή λήψης απόφασης επί του 41
ου

 θέματος «Έγκριση ή 

μη διάλυσης των συμβάσεων των μελετών με τίτλο: α) 

«Υδραυλική μελέτη μεμονωμένης μονάδας επεξεργασίας 

λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 323/2009 ΤΥΔΚ), β) 

«Ηλεκτρομηχανολογική μελέτη μεμονωμένης μονάδας 

επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 324/2009 ΤΥΔΚ) 

και γ) «Χημικοτεχνική μελέτη μεμονωμένης μονάδας 

επεξεργασίας λυμάτων Δ.Δ. Σφηκιάς» (Α.Μ. 325/2009 ΤΥΔΚ) 

του πρώην Δ.Μακεδονίδος». 

 

 

ΣΧΕΤ : 

 

 

 Σας κοινοποιούμε  την αριθ. 62/2015 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου  για να 

λάβετε γνώση και ανάλογη εφαρμογή. 

 

 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 

   ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

 

 

Κοιν/ση 
1) Γρ. Α/1α 

2) Γρ. Γ/1 

 

 


